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REPUBLIKA HRVATSKA 

LIČKO-SENJSKA ŽUPANIJA 
OSNOVNA ŠKOLA DR. FRANJE TUĐMANA 
Riječka 2, 53230 Korenica 
KLASA:600-04/23-03/01 
URBROJ: 2125/28-02-01-23-02 
 
U Korenici, 25.siječnja  2023. godine 

 
Zapisnik s 24.sjednice Školskog odbora 

 
Mjesto održavanja: OŠ dr. Franje Tuđmana, Korenica – knjižnica Škole 
Vrijeme održavanja: srijeda, 25.siječnja 2023. godine  u 12,30 sati 
 
Evidencija  nazočnosti: 
 

1. Aleksandra Majetić – član, ispred Učiteljskog vijeća 

2. Ivana Ivančević – član – ispred Skupa radnika 

3. Nikolina Medaković-član, ispred Učiteljskog vijeća 

4. Goran Jurković – član, ispred Vijeća roditelja 

5. Niko Stipić- član, ispred Osnivača Ličko senjske županije, 

Opravdano odsutni: 
 

1. Josipa Matanić – član , ispred Osnivača Ličko senjske županije 

2. Katarina  Kukuruzović – član, ispred Osnivača Ličko senjske županije 

 Ostali  prisutni: 

1. Dražena Aračić -  ravnateljica Škole 

2. Tanja Babić – tajnica Škole u svojstvu zapisničara 

 

 Predsjednica Školskoga  odbora  utvrdila je  kvorum potreban za pravovaljanost  

donošenja odluka.  

          Predsjednica Školskoga odbora predložila je da se usvoji sljedeći : 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje Zapisnika s 23.  sjednice Školskog odbora 

2. Potvrđivanja odluka u elektronskom obliku od 29.prosinca 2022.g. 

3. Izvješće o uspjehu učenika, realizaciji nastavnog plana i programa te pedagoškim 

mjerama na kraju I. obrazovnog razdoblja 

4. Izvješće o stanju sigurnosti u Školi, provođenju preventivnih programa, te mjerama 

poduzetim u cilju zaštite  učenika 

5. Usvajanje Plana nabave za 2023.godinu 

6. Primanje pomoćnika u nastavi po Javnom pozivu od 19.12.2022.g. 

7. Razno 



 

2 
 

Dnevni red  je jednoglasno usvojen. 

Ad. 1. 

 

Članovi Školskoga odbora dobili su Zapisnik s 23. sjednice Školskoga odbora zajedno 

sa pozivom za sjednicu. Nije bilo primjedbi na zapisnik. Predsjednica je dala na usvajanje 

zapisnika s 23. sjednice Školskog odbora. 

Zapisnik s 23. sjednice Školskoga odbora je usvojen jednoglasno. 

 

Ad.2. 

 

Predsjednica Školskog odbora je po ovoj točki iznijela da smo elektronskim putem 

donijeli Odluke 29.prosinca 2022. godine 

 Odluka o usvajanju Financijskog plana za 2023.g. s projekcijama za 2024. i 

2025.g., trebamo sada potvrditi.- jednoglasno potvrđena 

 Odluka o preraspodjeli prihoda i rashoda nakon II. Izmjena i dopuna 

Financijskog plana za 2022.g.- jednoglasno potvrđena 

 

Ad.3. 

 

 

Po ovoj točki predsjednica Školskog odbora dala je riječ ravnateljici škole. Ravnateljica je 

upoznala članove i prezentirala Izvješće o uspjehu učenika, realizaciji nastavnog plana i 

programa te pedagoškim mjerama na kraju I. obrazovnog razdoblja.- Jednoglasno usvojeno. 

 

Ad.4. 

 

Po  ovoj točki predsjednica Školskog odbora dala je riječ ravnateljici. 

Ravnateljica je prezentirala Izvješće o stanju sigurnosti u Školi, provođenju preventivnih 

programa, te mjerama poduzetim u cilju zaštite učenika.- Jednoglasno usvojeno. 

 

Ad.5. 

 

Po ovoj točki predsjednica školskog odbora je dala riječ ravnateljici Škole. 

Ravnateljica je iznijela članovima da smo dužni usvojiti Plan nabave sukladno Financijskom 

planu. 

Predsjednica Školskog odbora je dala na usvajanje Plan nabave za 2023.g.- jednoglasno 

usvojen. 

 

Ad.6. 

 

Po ovoj točki predsjednica Školskog odbora je upoznala članove da je na Javni poziv za 

pomoćnika u nastavi objavljenom 19.prosinca 2022.godine pristigla samo jedna zamolba. 

- Kristina Modrić, iz Otočca, ekonomistica, stručna i potpuna dokumentacija 

Ravnateljica je predložila da se Kristina Modrić, primi za pomoćnika u nastavi- jednoglasno 

usvojen prijedlog. 
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Ad.7. 

 

Po ovoj točki nije bilo rasprave. 

 

Sjednica je zaključena u  12,45 sati. 

 

 

Zapisničarka:                                                                         Predsjednica Školskog odbora: 

Tanja Babić, tajnica škole 

                                                                                                          Aleksandra Majetić 
 


